
Styrelsemöte (nr 1)

Mötesprotokoll
(2024/09/24)
(Helsingborgen)

Närvarande:

Felicia Melin Andersson
Jack Selander
Sara Rajala
Una Husadzic
Love Nyberg
Nathalie DeBoussard
Philip Nordkvist
Lovisa Sköld
Lykke Bang

Ordförande
Vice Ordförande
Projektansvarig
Kommunikationsansvarig
Ekonomiansvarig
Näringslivsansvarig
Fastighetsansvarig
Marknadsföringsansvarig
Eventansvarig

Frånvarande: Ingen

Adjungerande: Jack Selander
Love Nyberg

1. Felicia Melin Andersson öppnar mötet öppnar 09:17

2. Fastställande av röstlängd: Röstlängden fastställdes till 9 stycken
röstberättigade.



3. Felicia Melin Andersson valdes till mötesordförande.
Una Husadzic valdes till sekreterare och tillika rösträknare.

Handling 1: Ordförande Felicia föreslår att boka in de kommande styrelsemöten den 7:e
oktober, 28:e oktober, 20:e november samt 9:e december. Styrelsemöten kommer hållas
klockan 8 framöver.

Beslut; Ja-röster: 9st. Förslaget är antaget.

Handling 2: Felicia föreslår att datumet för höstmötet blir 23:e oktober.

Beslut; Ja-röster: 9st. Förslaget är antaget.

Handling 3: Vi föreslår att aktiva medlemmar i agora ska belönas med 2 tacksittningar
per skolår, medaljer för enskilda presentationer, goodiebag med produkter från olika
sponsorer samt 15% rabatt på vårbalen ifall man har varit en aktiv medlem i minst 3
månader och 15% rabatt på olika sittningar ifall man har varit aktiv medlem i minst 2
månader.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Handling 4: Vi föreslår att leta fram revisorer innan höstmötet. Personer behöver inte
vara utbildade ekonomer. Det viktiga är att de har förståelse för bokföring.

Beslut; Ärendet handläggs till nästa styrelsemöte.

Handling 5: Vi föreslår att införskaffa visitkort på uppmaning av samhällsvetarkort för att
kunna bygga ett större kontaktverk på exempelvis mässor.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Handling 6: Beslutet om Sara Rajala som projektansvarig uppvisas för styrelsen.

Handling 7: Vi föreslår att tacka ja till valberedningens nominering Sophia Bråstad som
utbildningsansvarig.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.



Handling 8: Vi föreslår att agoradagen ska hållas den 5:e februari och vårbalen den 5:e
april.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Handling 9: Vi föreslår att ge ut medaljer till de engagerade i följande utskotten: event,
marknadsföring, internationella, näringsliv, utbildning för att motivera och visa
uppskattning. Vi beslutar att behålla de preliminära designen med några små justeringar
för att hålla medaljerna i linje med designpolicyn. Justeringarna kommer att röstas fram
internt i styrelsen vid ett senare tillfälle.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Handling 10: Vi föreslår att ommöblera Agora-kontoret på E1. Vi beslutar att ge
styrelsemedlemmarna friheten att köpa in de möbler som anses passande från Ikea från
och med 24:e september 2024. De gamla möblerna kommer att läggas upp på
Facebook-marketplace.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Handling 11: Vi föreslår att införskaffa profilprodukter för att marknadsföra agora, belöna
aktiva medlemmar samt dela ut i goodie bags och på U2 för att engagera fler studenter i
Agora. Profilprodukterna som föreslås är pennor, kaffemuggar, tygpåsar, kepsar, och
vattenflaskor. Vi föreslår att köpa in 1000 st pennor och antar den preliminära designen.
Vi föreslår att köpa 100 st muggar och designen på muggarna modifieras till ljusblå mugg
med antingen mörkblå eller vit logga. Vi föreslår att köpa in 250 st tygpåsar och
modifiera den preliminära designen med längre handtag och möjligtvis mer simpel
design där bläckfisken endast outlineas och ska ha 10 tentakler för varje styrelsemedlem.
Vi föreslår dessutom att sälja tygpåsar i samband med kaffe på U2 samt skapa
tävlingstillfällen där man ska kunna vinna tygpåsar. Vi föreslår att köpa in st kepas,
behålla färgen samt att designen + Agora 2024 ska broderas istället för att tryckas.
Kepsarna ska hållas exklusiva och vara endast för denna (24/25) och kommande styrelse
(25/26). Vi föreslår dessutom att köpa in vattenflaskor till styrelsen och aktiva
medlemmar, materialet ska vara plast av lite bättre kvalitet (bpa fritt) och designen ska
vara i enlighet med andra profilprodukter. Vi föreslår att köpa in 100 st vattenflaskor. Alla



framtida modifieringar på profilprodukterna röstas fram internt utan något officiellt
styrelsemöte.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Övrigt:

Förslag 12: Lykke föreslår att fastställa alla Agora-event som obligatoriska för alla
styrelsemedlemmar i den mån det går för att kunna visa upp att vi är ett gemenskap och
stöttar varandra.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Förslag 13: Nathalie föreslår att vi borde stötta vår samarbetspartner Campus vänner mer
och alltid bör ha en representant på deras event.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Förslag 14: Jack föreslår en lika stor budget till studentrepresentanterna som
utbildningsutskottets budget.

Beslut; Ja-röster: 9 st. Förslaget är antaget.

Mötet avslutas: 10:34

Underskrifter:

Felicia Melin Andersson, Mötesordförande Una Husadzic, Sekreterare

Jack Selander, Justerare Love Nyberg, Justerare


